
                 
               

Wethouder Schatorjé zegt toe te bezien of het mogelijk is (mits er geen formele belemmeringen zijn) dat 
de raad punten kan inbrengen voor de jaarlijkse rapportage over de uitvoering van het Pricacy 
beleidskader. 


